

Saturday, 22d April, 1820.

**P**RESENT :

MR. SPEAKER.

Messieurs *Heney, Robitaille, Dessaulles, St. Onge, Perrault, Valois, Neilson, Picotte, Cuvillier, Langevin, and Burnett.*

And, at half-past three o'clock P. M. Mr. Speaker adjourned the House, for want of a Quorum.

Monday, 24th April, 1820.

**M**R. Speaker having taken the Chair, the names of the Members present were taken down, as followeth, viz :

MR. SPEAKER.

Messieurs *Neilson, Cuvillier, Dessaulles, Bourdages, Heney, Davidson, Langevin, Burnett, Gauvreau, Quirouet, Louis Lagueux, A. Perrault, Picotte, Blanchet, Taché, Vallières, St. Onge, Robitaille, Valois, and E. C. Lagueux.*

A Message from His Excellency the Administrator, by Mr. *William Boutillier*, Gentleman Usher of the Black Rod :

Mr. Speaker,

His Excellency the Administrator commands the Members of this Honourable House to attend His Excellency immediately, in the Legislative Council-Chamber.

Accordingly, Mr. Speaker and the House went up to attend His Excellency, when His Excellency was pleased to make the following Speech to both Houses :

Gentlemen of the Legislative Council, and  
Gentlemen of the House of Assembly,

I am under the painful necessity of declaring to you, that it hath pleased Almighty God to call to his mercy our late Sovereign Lord King *George the Third*, of blessed memory, by whose decease the Imperial Crown of the United Kingdom of *Great Britain and Ireland*, is solely and rightfully come to the High and Mighty Prince, *George Prince of Wales*, who is thus become our only lawful and rightful Liege Lord, *George the Fourth*, by the Grace of God, King of the United Kingdom of *Great Britain and Ireland*, Defender of the Faith.

After which the Honourable the Speaker of the Legislative Council said :

Gentlemen of the Legislative Council, and  
Gentlemen of the House of Assembly,

I am commanded by His Excellency the Administrator of the Government of this Province, to declare, that as it hath pleased Almighty God to call to his mercy our late Sovereign Lord King *George the Third*, of blessed memory, this present Provincial Parliament, by his decease, and by this His Excellency's public notice and proclamation thereof, is dissolved; and this Provincial Parliament is hereby declared to be, and is dissolved from henceforth accordingly.

Samedi, 22e. Avril, 1820.

**P**RESENS :

MR. L'ORATEUR,

Messieurs *Heney, Robitaille, Dessaulles, Saint Onge, Perrault, Valois, Neilson, Picotte, Cuvillier, Langevin et Burnett.*

Et à trois heures et demie de l'après-midi, Mr. l'Orateur a ajourné la Chambre, faute de Quorum.

Lundi, 24e. Avril, 1820.

**M**R. l'Orateur ayant pris la Chaire, les noms des Membres présens ont été pris comme suit, savoir :

MR. L'ORATEUR,

Messieurs *Neilson, Cuvillier, Dessaulles, Bourdages, Heney, Davidson, Langevin, Burnett, Gauvreau, Quirouet, L. Lagueux, Augustin Perrault, Picotte, Blanchet, Taché, Vallières, St. Onge, Robitaille, Valois et E. C. Lagueux.*

Message de Son Excellence l'Administrateur, par Mr. *William Boutillier*, Gentilhomme Huissier de la Verge Noire :

Mr. l'Orateur,

Son Excellence l'Administrateur commande aux Membres de cette Honorable Chambre de se rendre immédiatement auprès de Son Excellence dans la Chambre du Conseil Législatif.

En conséquence Mr. l'Orateur et la Chambre se sont rendus auprès de Son Excellence, et Son Excellence a bien voulu faire la Harangue suivante aux deux Chambres :—

Messieurs du Conseil Législatif, et  
Messieurs de la Chambre d'Assemblée,

Je suis dans la nécessité pénible de vous annoncer qu'il a plu à Dieu Tout-puissant d'appeler à sa miséricorde feu notre Souverain Seigneur le Roi *George Trois*, d'heureuse mémoire, et que par son décès la Couronne Impériale du Royaume Uni de la *Grande-Bretagne* et d'*Irlande* est uniquement et légitimement dévolue au haut et puissant Prince, *George Prince de Galles*, qui est ainsi devenu de droit notre seul légitime et féal Seigneur, *George Quatre*, par la Grace de Dieu, Roi du Royaume Uni de la *Grande-Bretagne* et d'*Irlande*, Défenseur de la Foi.

Après quoi l'Honorable Orateur du Conseil Législatif a dit :

Messieurs du Conseil Législatif, et  
Messieurs de la Chambre d'Assemblée,

J'ai ordre de Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement de cette Province, de déclarer, que vu qu'il a plu à Dieu Tout-puissant d'appeler à sa miséricorde feu notre Souverain Seigneur le Roi *George Trois*, d'heureuse mémoire, le présent Parlement Provincial est, par son décès, et par l'avis public et proclamation qu'en donne et fait ici Son Excellence, dissous, et ce présent Parlement Provincial est par le présent déclaré être, et est en conséquence dès ce moment dissous.